
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 31/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 669/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α)μελετών, β) υποβολής προτάσεων στο 
πλαίσιο του Μέτρου 41 «Στρατηγική τοπικής 
ανάπτυξης», του τοπικού προγράμματος προσέγγισης 
LEADER και γ) δέσμευσης του Δ.Σ. για κάλυψη του 
ποσού της ιδίας συμμετοχής και του ΦΠΑ. 

 
         Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
6-12-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 
4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 
7)Ε.Αρχοντάκη, 8)Π.Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 
10)Θ.Αγγελίνας, 11)Κ.Βοργιαζίδης, 12)Ν. Μωυσιάδης, 
13)Χ.Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ.Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ.Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α.Γκαμπέσης, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Β.Γιαννουλάκης, 26)Χ.Τσιούντας, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Κ.Παναγιωτίδης, 29)Δ. Γκέκα, 30)Σ. Κουμτσίδης, 
31)Ι.Σοφρόνωφ, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Λ. Πουλασουχίδης, 
Χ.Γαϊτάνου, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Γ. Σουμπέκας, 
Α.Βασιάδης, Α. Παπαδόπουλος, 

      Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                       Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, 
Γ.Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 659/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, 
Β.Σταυροπούλου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Κάκαρης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Τσιούντας, Θ.Θεοδωρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Θ.Θεοδωρίδης, 
Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Κάκαρης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 661/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Σ.Κουμτσίδης και προσήλθε 
ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 662/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 663/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Μ.Σουμελίδης και 
προσήλθε ο κ.Α.Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Ι.Σοφρόνωφ, 
Γ.Μελιόπουλος, Α.Καγκελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 665/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης και προσήλθε ο 
κ.Γ.Μιχαηλίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 666/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Δ.Γκέκα και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, 
Κ.Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 669/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Κ.Παναγιωτίδης. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 6-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Σε συνέχεια της με αριθ.  7 /01-10-2013 απόφασης της επιτροπής διαχείρισης LEADER 
Τοπικού Προγράμματος Ν. Ημαθίας ,εκδόθηκε πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την 
υποβολή προτάσεων στο πλαίσιο του Μέτρου 41: «Στρατηγική τοπικής ανάπτυξης» του τοπικού 
προγράμματος προσέγγισης LEADER και συγκεκριμένα στα Υπομέτρα των Μέτρων 411 
«Ανταγωνιστικότητα» και 413 «Ποιότητα ζωής / Διαφοροποίηση». 

Η περιοχή παρέμβασης του τοπικού προγράμματος LEADER αφορά σε πεδινές και 
μειονεκτικές περιοχές του Νομού, απ΄ όπου έχουν εξαιρεθεί το Δ.Δ. της Αλεξάνδρειας, Μελίκης, 
Βέροιας και Νάουσας. 

Για τον Δήμο Βέροιας στην περιοχή παρέμβασης εντάσσονται  οι τοπικές Κοινότητες 
Αγίας Βαρβάρας, Άμμου και Ασωμάτων της Δημοτικής Ενότητας Βέροιας, όλες οι Τοπικές 
Κοινότητες της Δημοτικής Ενότητας Αποστόλου Παύλου και οι Τοπικές Κοινότητες της 
δημοτικής Ενότητας Δοβρά πλην της Τοπικής Κοινότητας Φυτειάς. 

Σύμφωνα με την πρόσκληση, η υποβολή των προτάσεων είναι δυνατή έως και την 
Δευτέρα 16 Δεκεμβρίου. 

Η τεχνική Υπηρεσία του Δήμου έχει συντάξει τις ακόλουθες μελέτες:  
 «Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. Γεωργίου» 
 «Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών αγροτικών 

εργαλείων, εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς περιοχής» 
 «Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος χώρου στην κεντρική πλατεία 

Μακροχωρίου» 
 «Προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών 

στην παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα» 
 «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής 

της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας», προϋπολογισμού 34.000,00€ 
Κάθε μια από τις επιθυμητές δράσεις ,εντάσσεται στα ακόλουθα μέτρα : 
 

ΥΠΟΜΕΤΡΟ ΔΡΑΣΗ ΤΙΤΛΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΕΡΓΟ 
L313 L313-1 Ίδρυση και 

εκσυγχρονισμός τοπικών 
κέντρων τουριστικής 
πληροφόρησης (γραφεία - 
περίπτερα ενημέρωσης και 
πληροφόρησης) 

Προμήθεια και εγκατάσταση 
περιπτέρου ενημέρωσης και 
πληροφόρησης επισκεπτών στην 
παραλίμνια έκταση στη γέφυρα 
Αλιάκμονα 

 L313-4 Προβολή και προώθηση 
των Συγκριτικών 
πλεονεκτημάτων των 
περιοχών. 

Προβολή και προώθηση των 
Συγκριτικών πλεονεκτημάτων 
των περιοχών εφαρμογής της 
προσέγγισης LEADER του 
Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας 

L322 L322-1 Βελτίωση και ανάπλαση 
κοινόχρηστων χώρων 

Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. 
Γεωργίου 

 
L323 L323-2α Διατήρηση, 

αποκατάσταση και 
αναβάθμιση πολιτισμικών 
χαρακτηριστικών της 
αγροτικής υπαίθρου, τα 
οποία δεν είχαν ποτέ 
παραγωγική 
δραστηριότητα (όπως 
βρύσες, γεφύρια) 

Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης 
και περιβάλλοντος χώρου στην 
κεντρική πλατεία Μακροχωρίου 

 L323-4 Παρεμβάσεις σε 
υφιστάμενα κτίρια για τη 
μετατροπή της σε 

Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. 
Μακροχωρίου σε εκθετήριο 
παλαιών αγροτικών εργαλείων, 



μουσεία – συλλογές – 
εκθετήρια που σχετίζονται 
με τη λαογραφική / 
αγροτική / πολιτιστική 
κληρονομιά 

εξοπλισμού αγροτικών 
νοικοκυριών και πολιτιστικής 
κληρονομιάς περιοχής 

 
Σύμφωνα με την πρόσκληση υποβολής προτάσεων, όλες οι προτάσεις στις οποίες είναι 

δικαιούχοι οι ΟΤΑ χρηματοδοτούνται κατά 100% από το τοπικό πρόγραμμα προσέγγισης 
LEADER, εκτός από τη δράση L313-4 «Προβολή και προώθηση των συγκριτικών 
πλεονεκτημάτων της περιοχής», όπου το ποσοστό ενίσχυσης ανέρχεται στο 70%.  

Επομένως για την υποβολή της πρότασης «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών 
πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου 
Βέροιας», προϋπολογισμού 34.000,00€ απαιτείται ιδία συμμετοχή ύψους 10.200,00€, την οποία 
πρέπει να καλύψει ο Δήμος Βέροιας. 

Ακόμη όπως προκύπτει από σχετικό απαντητικό έγγραφο του Υπουργείου Ανάπτυξης και 
Τροφίμων σε ερώτημα που αφορά στην επιλεξιμότητα προς συγχρηματοδότηση του ΦΠΑ, η εν 
λόγω δαπάνη για τους φορείς τοπικής αυτοδιοίκησης δεν είναι επιλέξιμη. Άρα σε περίπτωση 
ένταξης έργων στο τοπικό LEADER, ο Δήμος θα επιβαρυνθεί με ανάλογο ποσό, της τάξης των 
70.000,00€ περίπου για το σύνολο των πράξεων. 

Έχοντας υπόψη : 
1. την πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την υποβολή προτάσεων στο πλαίσιο 

του Μέτρου 41: «Στρατηγική τοπικής ανάπτυξης» του τοπικού προγράμματος προσέγγισης 
LEADER  

2. Τις μελέτες που έχει συντάξει η τεχνική Υπηρεσία του Δήμου  
3. Το γεγονός ότι οι οικισμοί Μακροχωρίου, Αγίου Γεωργίου και Αγίας Βαρβάρας 

βρίσκονται εντός της περιοχής εφαρμογής του προγράμματος προσέγγισης LEADER 
4. Την παραπάνω εισήγηση 
Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
1. Την υποβολή ή μη των ακόλουθων προτάσεων στα πλαίσια του Μέτρου 41: 

«Στρατηγική τοπικής ανάπτυξης» του τοπικού προγράμματος προσέγγισης LEADER και 
συγκεκριμένα στα Υπομέτρα των Μέτρων 411 «Ανταγωνιστικότητα» και 413 «Ποιότητα ζωής / 
Διαφοροποίηση»  

1. «Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. Γεωργίου», στη δράση L322-1 «Βελτίωση και 
ανάπλαση κοινόχρηστων χώρων» 

2. «Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών αγροτικών εργαλείων, 
εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς περιοχής», στη δράση L323-4 
«Παρεμβάσεις σε υφιστάμενα κτίρια για τη μετατροπή της σε μουσεία – συλλογές – εκθετήρια 
που σχετίζονται με τη λαογραφική / αγροτική / πολιτιστική κληρονομιά» 

3. «Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος χώρου στην κεντρική πλατεία 
Μακροχωρίου», στη δράση L323-2α «Διατήρηση, αποκατάσταση και αναβάθμιση πολιτισμικών 
χαρακτηριστικών της αγροτικής υπαίθρου, τα οποία δεν είχαν ποτέ παραγωγική δραστηριότητα 
(όπως βρύσες, γεφύρια)». 

4. «Προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών 
στην παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα», στη δράση L313-1 «Ίδρυση και 
εκσυγχρονισμός τοπικών κέντρων τουριστικής πληροφόρησης (γραφεία -περίπτερα ενημέρωσης 
και πληροφόρησης)» 

5. «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής 
της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας, προϋπολογισμού 34.000,00 στη 
δράση L313-4 «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών.» 

2. Την έγκριση ή μη των μελετών με τίτλο  
1. «Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. Γεωργίου»,  
2. «Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών αγροτικών εργαλείων, 

εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς περιοχής»,  
3. «Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος χώρου στην κεντρική πλατεία 

Μακροχωρίου»,  



4. «Προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών 
στην παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα»,  

5. «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής 
της προσέγγισης 

3. Την κάλυψη του ποσού της ιδίας συμμετοχής, ύψους 10.200,00€ που απαιτείται για την 
χρηματοδότηση της πρότασης «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των 
περιοχών εφαρμογής της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας» από τον 
προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014, εφόσον εγκριθεί η πρόταση από το πρόγραμμα 
προσέγγισης LEADER. 

4. Την κάλυψη του ΦΠΑ για τις πράξεις που τυχόν εγκριθεί το αίτημα 
συγχρηματοδότησής τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε, το 5ο θέμα έχει να κάνει με την υποβολή προτάσεων που 

συνοδεύονται κι από τις σχετικές μελέτες που έχουμε ετοιμάσει σαν τεχνική υπηρεσία, στα 
πλαίσια του μέτρου στρατηγική τοπικής ανάπτυξης του τοπικού προγράμματος προσέγγισης 
LEADER.  

Πέντε προτάσεων οι οποίες επιγραμματικά θα τις πω κι αν θέλετε μετά ακολουθούν και 
κάποια σχόλια: Η πρώτη έχει να κάνει με την ανάδειξη εισόδου οικισμού Αγίου Γεωργίου, η 
δεύτερη έχει να κάνει με την μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών 
αγροτικών εργαλείων εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς της 
περιοχής, η τρίτη πρόταση έχει να κάνει με τη μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος 
χώρου στην κεντρική πλατεία Μακροχωρίου, η τέταρτη, προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου 
ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών στην παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα και 
η πέμπτη πρόταση, προβολή και προώθηση των συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών 
εφαρμογής της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού δήμου Βέροιας. Αυτό που πρέπει να 
σημειώσουμε είναι ότι για την τελευταία πρόταση υπάρχει και μικρή συμμετοχή του δήμου ύψους 
10.200,00 ευρώ ενώ για τις τέσσερεις άλλες η χρηματοδότηση είναι κατά 100% κι ένα δεύτερο 
έχει να κάνει με το ότι ο Φ.Π.Α. δεν είναι επιλέξιμη δαπάνη, ανέρχεται για τις πέντε προτάσεις 
στο ποσό των 70.000€ περίπου κι αυτήν θα πρέπει να την αναλάβουμε εμείς.  

Καλείται λοιπόν σήμερα το Δ.Σ. να αποφασίσει για την έγκριση των μελετών αφενός, για 
την υποβολή των προτάσεων ή όχι, την κάλυψη του ποσού των 10.200,00 ευρώ όπως είπα πριν 
και την κάλυψη του Φ.Π.Α. 

Δήμαρχος: Δύο συμπληρωματικές κουβέντες. Η πρόταση γίνεται βάσει των αιτημάτων 
των τοπικών κοινοτήτων και φυσικά βάσει του πλαισίου που βάζει το LEADER το οποίο είναι 
συγκεκριμένο και γνωστό και μπορεί να σας ενημερώσει για συγκεκριμένα θέματα εφόσον τεθούν 
κι ο κ.Μαντζέλας.  

Γι’ αυτό τα έχει όλα μπροστά του και τους όρους που θέτει το LEADER και για το 
ιδιοκτησιακό καθεστώς και για τις απαραίτητες  προϋποθέσεις που πρέπει να υφίστανται 
προκειμένου να ενταχθεί ένα έργο. Έτσι γίνονται αρκετά σημαντικές παρεμβάσεις στο πλαίσιο 
των συγκεκριμένων δυνατοτήτων στα κεφαλοχώρια, γίνονται στο Μακροχώρι και στον Άγιο 
Γεώργιο. Επίσης ενισχύουμε τον τομέα του τουρισμού και αυτό που πρέπει να σημειώσω επίσης 
είναι ότι παρεμβάσεις που γίνονται στα κεφαλοχώρια είναι ολοκληρωμένες. Προσπαθούμε 
δηλαδή να γίνει μια ολοκληρωμένη παρέμβαση, να μην είναι αποσπασματική στο πλαίσιο πάλι 
επιμένω των δυνατοτήτων μας.  

Δεν ξέρω αν έχετε δει τα εισηγητικά, έχουμε 71.000€ συν Φ.Π.Α. για τον Άγιο Γεώργιο 
για μια ανάπλαση. Δυστυχώς δεν μπορούν να ικανοποιηθούν τα άλλα αιτήματα γιατί δεν 
προβλέπονται από τα μέτρα του LEADER, προβλέπεται όμως αυτό το κομμάτι με πεζοδρομήσεις 
162.500€ συνολικά για το Μακροχώρι, είναι 40.000€ για μια παρέμβαση στη βρύση που υπάρχει 
πάνω στην κεντρική πλατεία και συνολικότερα στον περιβάλλοντα χώρο, δηλαδή στην κεντρική 
πλατεία του Μακροχωρίου και βέβαια στην αίθουσα η οποία εντάσσεται σ’ αυτό που προβλέπει 
το μέτρο, στο εκθετήριο αγροτικής κληρονομιάς, εν πάση περιπτώσει διαμορφώνεται ένας 
όμορφος χώρος εκεί στον οποίο θα υπάρχει αναφορά και για τα αγροτικά μας θέματα. 20.500€ για 
το περίπτερο τουριστικών πληροφοριών στο Φράγμα, είναι ένα κομβικό σημείο μεταξύ Βέροιας 
και Βεργίνας και η περιοχή εκείνη προβλέπεται για ένταξη στο LEADER και βέβαια 34.000,00 γι’ 
αυτό που εξ’ αρχής είχαμε ζητήσει, το κομμάτι της προβολής γιατί μην ξεχνάμε ότι εντασόμαστε 



στους τουριστικούς δήμους. Οι δράσεις για το τουριστικό κομμάτι υπάρχουν αναλυτικά, δεν ξέρω 
αν τις έχουν οι συνάδελφοι. 

Κοστογλίδου: Θα ήθελα να ρωτήσω, καταρχήν με ποια κριτήρια επιλέχτηκε να γίνει η 
αίθουσα του δημοτικού καταστήματος του Μακροχωρίου, με δεδομένο ότι καταργείται μια 
αίθουσα την οποία την έχει ανάγκη το Μακροχώρ,ι γιατί εκεί γίνονται και όλες οι δραστηριότητες 
της ΚΕΠΑ, πληρώνει ο ταχυδρόμος, γίνονται όλες οι ομιλίες, ό,τι έχει σχέση με τον πρώην δήμο 
Απ. Παύλου, δεν υπάρχει άλλη τέτοια αίθουσα στο Μακροχώρι.  

Ένα δεύτερο, μόλις τώρα η Δήμαρχος είπε ότι λαμβάνονται υπόψη και οι αποφάσεις των 
τοπικών συμβουλίων και έγινε καθ’ υπόδειξη τέλος πάντων και αποφάσεων. Τότε γιατί δε 
λήφθηκε υπόψη η απόφαση η οποία έχει ήδη γίνει και έχει εδώ και δυο χρόνια και, έχει συζητηθεί 
σ’ αυτό το Δ.Σ., η ανάδειξη της πρώην κοινότητας της Ν.Νικομήδειας σε ακριβώς έναν χώρο 
τέτοιο λόγω του νεολιθικού οικισμού. Όπως γνωρίζουμε, να κάνω μάλλον αυτήν την ερώτηση και 
μετά στην τοποθέτηση να κάνω και επιλέχτηκε το Μακροχώρι, ας απαντηθώ σ’ αυτό.  

Θεοδωρίδης: Κι εγώ εκεί θα εστιάσω, στην αίθουσα, αρκεί να σας πω ότι εκείνο το κτίριο 
είχε σχεδιαστεί να γίνει πνευματικό κέντρο και δεν ξέρω ειλικρινά μέχρι σήμερα αν αυτό το 
κτίριο έχει γίνει αλλαγή χρήσης, γιατί σε μια βραδιά ήρθε κάποιος και το έχει κάνει δημαρχείο και 
έκτοτε λειτουργεί έτσι.  

Όταν λέτε αυτή η αίθουσα η οποία φιλοξένησε και δύο Δημοτικά Συμβούλια φέτος και 
ένα πέρυσι, θα διαμορφωθεί, γιατί θέλω να κατοχυρωθεί αυτό, ανησυχούμε κάτω, θα παραμείνει 
στην ουσία, αν θα γίνει απλώς ένα εκθετήριο, αλλά η αίθουσα σαν αίθουσα να μην αχρηστευτεί.  

Λαζαρίδης: Η αίθουσα σαν αίθουσα θα παραμείνει.  
Πρόεδρος: Αλλαγή χρήσης και αν θα χρησιμοποιηθεί. 
Δήμαρχος: Το σχέδιο μπορεί να περάσει σε όλους, αναβαθμίζεται η αίθουσα, δεν 

καταργείται, μπορείτε να το δείτε εκεί, αγοράζονται εκατό καινούργια καθίσματα. Αναβαθμίζεται 
πάρα πολύ η αίθουσα, τοποθετούνται προθήκες, παίρνει μια άλλη εικόνα και συνεχίζει να έχει τις 
χρήσεις που έχει, να είμαι σαφής. Το σχέδιο είναι εκεί.  

Για τη Ν.Νικομήδεια, ο πρώτος στόχος ήταν η Ν.Νικομήδεια το ξέρει και ο Πρόεδρος εκεί 
και βέβαια πριν από δυο χρόνια πραγματικά πήγαμε είδαμε το χώρο, τον είδε και η τεχνική 
υπηρεσία, ήταν και η κ.Στρατούλη δίπλα μας, η οποία θα συνέβαλε κι αυτή. Η κ.Στρατούλη είναι 
η αρχαιολόγος, η οποία μεγάλο ζήλο ασχολήθηκε με τα της Ν.Νικομήδειας, θα συνέβαλε και 
αυτή σε αυτήν τη διαμόρφωση του χώρου, ως ενός εκθετηρίου που εν πάσει περιπτώσει να 
υπάρχει ένας χώρος αναφοράς εκεί, ώστε όταν πηγαίνει ένας επισκέπτης να μη λέμε γενικώς και 
αορίστως ξέρετε κάπου εκεί και στο εξής χωράφι είναι από κάτω ο νεολιθικός οικισμός, να μπορεί 
να δει και κάτι.  

Βέβαια, για να προχωρήσουν αυτά τα σχέδια δυστυχώς χρειάζονται και συναινέσεις και 
χρειάζονται συνεργασίες με διάφορους φορείς. Ένας εξ’ αυτών των φορέων είναι η αρχαιολογία. 
Η αρχαιολογία λοιπόν δεν έχει δυστυχώς σε προτεραιότητα αυτό. Δεν μπορούσαμε λοιπόν να 
προχωρήσουμε χωρίς να έχουμε τις σχετικές εγκρίσεις.  

Όσον αφορά το άλλο κτίριο, επειδή πήγαμε και είδαμε μήπως μπορούν να γίνουν 
παρεμβάσεις, στο οποίο στεγάζεται αυτή τη στιγμή και ο σύλλογος και η αιμοδοσία και όλα αυτά, 
το ροζ κτίριο εν πάση περιπτώσει που υπάρχει, εκεί είδαμε τί βελτιώσεις μπορούν να γίνουν, στο 
πλαίσιο του τεχνικού προγράμματος, των συντηρήσεων κλπ. Ήταν η κ.Κατσαβουνίδου η οποία 
ανέλαβε, θα το μελετήσει ως τεχνική υπηρεσία να προχωρήσει στις άμεσες βελτιώσεις που 
χρειάζονται και αντιμετωπίσεις των προβλημάτων.  

Γι’ αυτό σας είπα στην αρχή ότι αυτά που προτείνουμε είναι βάσει των αιτημάτων των 
τοπικών κοινοτήτων όπως αυτές κατατέθηκαν στην υπηρεσία προγραμματισμού του δήμου και 
βάσει του πλαισίου που βάζει το LEADER και των όρων που θέτει, όλων των συγκεκριμένων 
ενεργειών που θέτει ότι πρέπει να γίνουν, υπάρχει δηλαδή ένα στενά περιοριστικό πλαίσιο μέσα 
στο οποίο κινηθήκαμε. 

Κοστογλίδου: Η Δήμαρχος πράγματι έθεσε το θέμα της Ν.Νικομήδειας όπως ακριβώς είχε 
συζητηθεί και είχε ληφθεί υπόψη πριν από δυο χρόνια. Τότε όμως κι επειδή γνωρίζω πάρα πολύ 
καλά και τη δουλειά που έχει κάνει η κ.Στρατούλη και τις δικές της ενέργειες και την προσπάθεια 
όλων αυτών και δεν υπήρχαν τότε προγράμματα LEADER, είχε γίνει η πρόταση να δημιουργηθεί 
εκεί ένας χώρος που θα φιλοξενεί ευρήματα και τον τρόπο που λειτουργούσαν στην νεολιθική 
εποχή.  



Η Δήμαρχος μας είπε ότι χρειαζόταν εγκρίσεις. Είχατε το περιθώριο δυο χρόνια να πάρετε 
αυτήν την έγκριση. Πέρα από αυτό όμως θα μπορούσε σήμερα ως εκθετήριο, ακριβώς όπως το 
θέτετε, παλαιών αγροτικών εργαλείων, να υλοποιηθεί στη Ν.Νικομήδεια, δεσμεύοντας την 
πρόταση, διότι δεν μπορεί να υπάρχει εκθετήριο παλαιών αγροτικών προϊόντων και εργαλείων 
στο Μακροχώρι και να μην υπάρχει στη Νικομήδεια, ή να υπάρχουν και τα δυο ταυτόχρονα σε 
μια απόσταση τεσσάρων χιλιομέτρων δεν μπορούν παράλληλα και οι δυο δράσεις να γίνονται. 
Εκεί ακριβώς θα ήταν στο φυσικό τους στοιχείο όλο αυτό το οποίο σαν ιδέα την είχαμε δώσει 
πρώτοι εμείς και την είχαμε κάνει πρόταση, η τοπική κοινότητα και μέσα στο Δ.Σ.  

Δε διαφωνώ στο να γίνουν έργα και να υλοποιηθούν ή να αξιοποιηθεί η αίθουσα του 
Μακροχωρίου, σαφώς και ό,τι γίνεται προς την εξέλιξη είναι θετικό, αλλά δεν μπορεί να μη 
γίνεται αυτό ακριβώς, αυτή η ιδέα, αυτό το πράγμα στη Ν.Νικομήδεια που είναι ο πρώτος 
αρχαιολογικός νεολιθικός οικισμός σε όλο τον κόσμο, αυτό το πράγμα είναι σαν να μου λέτε ότι 
το μουσείο της Βεργίνας δε θα γίνει στη Βεργίνα αλλά θα γίνει στη Βέροια (Στο σημείο αυτό 
γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) 

 Όσον αφορά το θέμα του πολιτιστικού κέντρου, oι συντηρήσεις και όλα αυτά, αυτό είναι 
μέσα στις αρμοδιότητες και στις υποχρεώσεις του δήμου να συντηρεί. Εκείνο είναι ένα 
διαφορετικό κτίριο και δεν έχει καμία σχέση με την πρόταση. Βεβαίως στεγάζονται όλες αυτές οι 
δομές εκεί και βεβαίως εξυπηρετούν και βεβαίως η αίθουσα του πολιτιστικού κέντρου έχει 
εξυπηρετήσει πάρα πολύ τη Ν.Νικομήδεια, άσχετα αν ο δήμος την έχει παρατήσει τελείως από το 
2011 που αναλάβατε. Μέχρι και οι καρέκλες που υπήρχαν εκεί έχουν εξαφανιστεί, τις έχετε πάρει 
και κάποιες εκδηλώσεις που γινόταν εκεί τώρα πλέον δεν μπορούν να γίνουν, αλλά όσον αφορά 
αυτό το θέμα η πρότασή μου είναι να υλοποιηθεί στη Νικομήδεια, δεν μπορεί, είναι άσχετο το ένα 
με το άλλο, δεν μπορεί να μη γίνει στη Νικομήδεια και παρακαλώ πολύ να ληφθεί υπόψη και να 
γίνει οποιαδήποτε τροποποίηση. Όσον αφορά συγγνώμη για το ΚΑΣ για την απόφαση, ας περάσει 
σαν πρόταση έτσι να μπει στο πρόγραμμα LEADER και στην πορεία ζητάμε και παίρνουμε την 
αδειοδότηση της αρχαιολογίας.  

Β.Παπαδόπουλος.: Οι καρέκλες είναι στον πολιτιστικό σύλλογο κλειδωμένες. 
Πρόεδρος: Κα Κοστογλίδου υπάρχει μια διαφωνία, οι καρέκλες είναι εκεί, εσείς λέτε δεν 

είναι.  
Κοστογλίδου: Έκανα μια πρόταση Πρόεδρε, δε λαμβάνεται υπόψη; 
Μαντζέλας (ειδικός συνεργάτης Δημάρχου): Μια παρατήρηση αν θέλετε, αν κατατεθεί μια 

πρόταση η οποία δεν είναι ώριμη απλά δεν εντάσσεται, οπότε δεν υπάρχει λόγος χωρίς τη 
σύμφωνη  γνώμη της αρχαιολογίας να υποβληθεί μια πρόταση η οποία θα πάει χαμένη. 

Κοστογλίδου: Η σύμφωνη γνώμη της αρχαιολογίας είναι επειδή είναι Ν.Νικομήδεια ή 
επειδή θα γίνει η συγκεκριμένη; 

Μαντζέλας: Ό,τι έχει σχέση με το νεολιθικό οικισμό, οτιδήποτε έχει σχέση με αρχαίο, 
θέλει τη σύμφωνη γνώμη της αρχαιολογίας.  

Κοστογλίδου: Μα η πρότασή μου, προφανώς δεν ακούτε τί λέω, η δική μου η πρόταση 
είναι να γίνει η κοινότητα της Ν.Νικομήδειας να γίνει ακριβώς με το ίδιο εκθετήριο παλαιών 
αγροτικών εργαλείων και στην πορεία να παρθεί  απόφαση από την αρχαιολογία εν ευθέτω χρόνο 
και να γίνει τροποποίηση μετά και να τοποθετηθούν και τα ευρήματα του νεολιθικού και να είναι 
ένα κέντρο εκεί, το οποίο θα σηματοδοτεί τη Ν.Νικομήδεια.  

Στα πλαίσια λοιπόν της τουριστικής ανάπτυξης, την οποία επικαλείστε τόσο περίτρανα και 
έρχονται στο Δ.Σ. τόσα πολλά πράγματα και τα ψηφίζουμε με κόστος, δεν μπορεί να εξαιρέσουμε 
αυτό ακριβώς και να αφήνουμε απέξω τελείως τη Ν.Νικομήδεια, τον νεολιθικό οικισμό της 
Ν.Νικομήδειας. Έχουμε ένα αξιολογότατο εύρημα, εδώ ξένοι έχουν ασχοληθεί από το 1961 κι 
έχουν γράψει βιβλία για τη Ν.Νικομήδεια κι εμείς το μόνο που κάνουμε είναι να την αμελούμε. 
Στο κάτω-κάτω να σας πω Δήμαρχε, ένα μέρος θα υλοποιήσετε και τις προεκλογικές σας 
εξαγγελίες οι οποίες με το επενδυτικό δάνειο δεν μπορεί να γίνουν, υπάρχει δυνατότητα, μας 
δίνουν δυνατότητα με το LEADER να το κάνετε, δεν ξέρω από πού πήγαζε και ποιων αντιρρήσεις 
ήταν στο να γίνει στη Ν.Νικομήδεια, γιατί από ό,τι γνωρίζω τέθηκε και των δύο στη 
Ν.Νικομήδεια ή στο Μακροχώρι ή και τα δύο ή ποιό να επιλέξουμε από τα δύο και δεν ξέρω με 
ποιά κριτήρια ήταν αυτά τα οποία επιλέχτηκε το Μακροχώρι. Θέλω να πιστεύω ότι δεν ήταν θέμα 
εκπροσώπησης της Ν.Νικομήδειας στο Δ.Σ. κι επειδή από το Μακροχώρι είναι οι περισσότεροι 
δημοτικοί σύμβουλοι και πάλι θα τονίσω ότι δεν αντιλέγω και δε διαφωνώ με το ό,τι καλό γίνει 
στο Μακροχώρι, είμαι υπέρ, αλλά μέσα σ’ αυτό να μπει και η Νικομήδεια.  



Εν τοιαύτη περιπτώσει αν δεν υλοποιηθεί αυτό με την έννοια  ή αν δε βρούμε έναν τρόπο 
να κάνει, εγώ ψηφίζω λευκό, γιατί δεν μπορεί πλέον να παίρνονται με τέτοια κριτήρια.  

Δήμαρχος: Πρόεδρε η απάντηση θα είναι τεχνοκρατική από τους κυρίους ένθεν και ένθεν. 
Μαντζέλας: Καταρχήν εξετάστηκαν πράγματι και τα δύο τα κτίρια. Το κτίριο στη 

Νικομήδεια και συγκεκριμένα το ισόγειό του, που ήταν η σκέψη να μετατραπεί σε εκθετήριο για 
τον νεολιθικό οικισμό, δεν μπορούσε να προχωρήσει για τον απλούστατο λόγο ότι δεν υπήρχε 
σύμφωνη γνώμη της αρχαιολογίας. Από εκεί και πέρα, όσον αφορά εκθετήριο αγροτικών 
προϊόντων, εργαλείων και όσων έχουν σχέση με την αγροτική πολιτιστική κληρονομιά, το 
συγκεκριμένο κτίριο ήταν τελείως ακατάλληλο, αντιθέτως ήταν ιδανικό για παράδειγμα το κτίριο 
στο Μακροχώρι.  

Πρόεδρος: Η απάντηση ήταν σαφής. Μπορώ να κρίνω όμως ότι δεν έχετε δικαίωμα να 
πάρετε ξανά το λόγο, δευτερολογήσατε κ.Κοστογλίδου. 

Καμπούρης: Απλώς να προσθέσω ένα στοιχείο το οποίο θα πρέπει να το προσμετράμε στις 
αποφάσεις αυτές που παίρνουμε. Όταν εντάσεις ένα έργο, αυτό το έργο δεν μπορεί να το 
ακυρώσεις μέσα σε ένα χρονικό διάστημα γιατί μετά είσαι υποχρεωμένος να επιστρέψεις τη 
χρηματοδότηση.  

Άρα λοιπόν πιθανή ένταξη της Ν.Νικομήδειας στο LEADER με αυτό το σκοπό 
ουσιαστικά θα δέσμευε το κτίριο για πέντε χρόνια αν είχαμε μόνο εξοπλισμό και για είκοσι 
χρόνια περίπου αν είχαμε και κτιριακά. Άρα λοιπόν ουσιαστικά θα ήταν δεσμευμένο το κτίριο για 
ένα μεγάλο χρονικό διάστημα.  

Αν λοιπόν υποτεθεί ότι σε ένα εύλογο χρονικό διάστημα λύνεται το πρόβλημα και όντως 
πραγματικά η αρχαιολογική υπηρεσία το βλέπει θετικά, τότε θα μέναμε ότι θα ψάχναμε κτίριο εκ 
του μηδενός, δηλαδή αυτό δεν μπορούσαμε να το πειράξουμε, εκτός αν επιστρέφαμε τη 
χρηματοδότηση πίσω.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι.  
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 6-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 7/1-10-2013 απόφαση της επιτροπής διαχείρισης LEADER Τοπικού 
Προγράμματος Ημαθίας. 
3.- Ότι είναι αναγκαίο να καλυφθεί το ποσό της ίδιας συμμετοχής και του ΦΠΑ, εφόσον 
εγκριθούν οι υποβληθείσες προτάσεις.   
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  

 
Α) Εγκρίνει την υποβολή από το Δήμο Βέροιας των κάτωθι προτάσεων στα πλαίσια του 

Μέτρου 41: «Στρατηγική τοπικής ανάπτυξης» του τοπικού προγράμματος προσέγγισης LEADER 
και συγκεκριμένα στα Υπομέτρα των Μέτρων 411 «Ανταγωνιστικότητα» και 413 «Ποιότητα 
ζωής / Διαφοροποίηση»: 
6. «Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. Γεωργίου», στη δράση L322-1 «Βελτίωση και ανάπλαση 
κοινόχρηστων χώρων» 
7. «Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών αγροτικών εργαλείων, 
εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς περιοχής», στη δράση L323-4 
«Παρεμβάσεις σε υφιστάμενα κτίρια για τη μετατροπή της σε μουσεία – συλλογές – εκθετήρια 
που σχετίζονται με τη λαογραφική / αγροτική / πολιτιστική κληρονομιά» 
8. «Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος χώρου στην κεντρική πλατεία 
Μακροχωρίου», στη δράση L323-2α «Διατήρηση, αποκατάσταση και αναβάθμιση πολιτισμικών 
χαρακτηριστικών της αγροτικής υπαίθρου, τα οποία δεν είχαν ποτέ παραγωγική δραστηριότητα 
(όπως βρύσες, γεφύρια)». 
9. «Προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών στην 
παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα», στη δράση L313-1 «Ίδρυση και εκσυγχρονισμός 



τοπικών κέντρων τουριστικής πληροφόρησης (γραφεία -περίπτερα ενημέρωσης και 
πληροφόρησης)» 
10. «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής της 
προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας», προϋπολογισμού 34.000,00 στη 
δράση L313-4 «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών.» 

Β) Εγκρίνει τις μελέτες των παραπάνω υποβαλλόμενων προτάσεων στα πλαίσια του 
Μέτρου 41: «Στρατηγική τοπικής ανάπτυξης» του τοπικού προγράμματος προσέγγισης LEADER, 
όπως αυτές έχουν συνταχθεί από τις αρμόδιες υπηρεσίες του Δήμου, με τίτλο: 
6. «Ανάδειξη εισόδου Οικισμού Αγ. Γεωργίου»,  
7. «Μετατροπή αίθουσας Δ.Δ. Μακροχωρίου σε εκθετήριο παλαιών αγροτικών εργαλείων, 
εξοπλισμού αγροτικών νοικοκυριών και πολιτιστικής κληρονομιάς περιοχής»,  
8. «Μεταφορά και ανάδειξη βρύσης και περιβάλλοντος χώρου στην κεντρική πλατεία 
Μακροχωρίου»,  
9. «Προμήθεια και εγκατάσταση περιπτέρου ενημέρωσης και πληροφόρησης επισκεπτών στην 
παραλίμνια έκταση στη γέφυρα Αλιάκμονα»,  
10. «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών εφαρμογής της 
προσέγγισης 

Γ) Δεσμεύεται: 1) για την κάλυψη του ποσού της ίδιας συμμετοχής, για τη χρηματοδότηση 
της πρότασης «Προβολή και προώθηση των Συγκριτικών πλεονεκτημάτων των περιοχών 
εφαρμογής της προσέγγισης LEADER του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας», συνολικού ποσού 
10.200,00€, εφόσον η παραπάνω πρόταση εγκριθεί από το πρόγραμμα προσέγγισης LEADER. 

2) για την κάλυψη του Φ.Π.Α. που τυχόν θα προκύψει, από τις πράξεις που θα εγκριθούν 
προς συγχρηματοδότηση. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  669 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Β. Σταυροπούλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Σ.  Κουμτσίδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-12-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 


